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Beluitenlijst voorrondegroep Decentralisaties 
 
Datum : dinsdag 17 juni 2014 
Tijd : 19.30 uur 
Waar : Commissiekamer 
 
Aanwezig: A. Noordermeer (voorzitter), A. Claessen (voorrondegriffier), D. Kloosterman (CDA), 
A. Haverman (CU), S. Khowja (D66), N. van Binsbergen (GBO), C. van Kerkhof (GL),  
J. Rouwenhorst (VVD), P. van Griensven (PvdA) en J. Lagerweij (BBO)  

 
Nr. Onderwerp Besprokene 
1. Opening en mededelingen 

 
De voorzitter deelt mee dat er een memo van 
wethouder Van Hoeven is binnengekomen over  
onderwerpen uit de beleidsnota decentralisaties die hij 
graag met de voorrondegroep wenst voor te 
bespreken. Dit zal verder inhoudelijk ter sprake 
komen bij agendapunt 6.  
 
De wethouder Van Hoeven doet een mededeling over 
de stand van zaken over de regionale verwerving en 
contractering. Hij geeft aan dat het college op 24 juni  
hierover een besluit neemt. De raad krijgt kort daarna 
een brief met de toelichting op dit besluit. In die brief 
geeft het college ook aan op welke onderdelen de 
raad nog invloed kan uitoefenen m.b.t. verwerving en 
contractering (bijv. t.a.v. nieuwe cliënten). Verder zal 
het college aan de regio duidelijk maken dat de echte 
transformatie pas vanaf 1 januari 2015 samen met de 
raad kan worden vormgegeven.   
De voorzitter verwijst in aansluiting op de mededeling 
van de wethouder naar de link over de kaders voor de 
regionale inkoop van de gemeente Arnhem, die hij 
vanmiddag naar de leden van de voorrondegroep  
heeft gestuurd. Onder punt 11 ‘regionale verwerving 
en monitoring’, is daar het voorstel van Arnhem aan 
het Bresdo online te vinden.   
     

2.  Vaststellen agenda 
 

Mevrouw Kloosterman zegt agendapunt 3 te willen 
bespreken.  
 

3.  Ingekomen stukken:  
- memo Huishoudelijke    
  Hulp 
 

Mevrouw Kloosterman merkt op dat de memo een 
aanzet is voor de vraag hoe wij in de toekomst met 
huishoudelijke hulp omgaan. Het is belangrijk dat de 
raad in het proces wordt meegenomen. Zij zegt graag 
op korte termijn, d.w.z. voor 8 juli (datum behandeling 
kadernota), een uitwerkingnotitie te ontvangen met 
daarbij aandacht voor de stappen die moeten worden 
gezet en wat betekent e.e.a. financieel, zowel voor 
betrokkenen als voor de gemeente? Als voorbeeld 
noemt zij de notitie van de gemeente Apeldoorn over 
de nieuwe kaders voor huishoudelijke hulp.     
 
Ook mevrouw Rouwenhorst zegt benieuwd te zijn 
naar de financiële kaders.   
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De heer Khowja vraagt zich af hoe het overgangs-
recht wordt vormgegeven.  
 
Wethouder Van Hoeven zegt niet te kunnen 
toezeggen dat de gevraagde uitwerking er voor 8 juli  
ligt.  
 
De voorzitter concludeert dat de wethouder probeert 
op zo kort mogelijke termijn met een memo te komen, 
maar niets durft te beloven.   
 

4.  Vaststellen besluitenlijst 
van 3 juni 2014 

Tekstueel: 
De heer Khowja wijst erop afgelopen vergadering 
namens D66 aanwezig te zijn geweest en niet de heer 
Van Moosdijk.   
 
Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen 
 

5.  Spreekrecht 
 

Hiervan wordt geen gebruikgemaakt. 

6.  Presentatie Evaluatie 
proeftuinen 
 

Presentatie proeftuinen door: 
- Marjon Stellingwerf (projectleider decentralisaties);    
- Roos van Veen (Adviseur opbouw loket    
  Samenleven); 
  over Proeftuin Toegang en Arrangementen 
- Oscar Strijker (Regisseur Kernteams) over Proeftuin   

Sociale Kernteams; 
- Peter Offringa (Projectleider Proeftuin en werkzaam 
  bij Presikhaaf Bedrijven) over Proeftuin    
  Arbeidsparticipatie en Meedoen. 
  
Voor de presentatie wordt verwezen naar de bijlage.  
 
Na afloop van de presentatie vraagt de voorzitter aan 
de leden of zij zich kunnen vinden in de (voor) 
bespreking van de 3 onderwerpen (1 juli: toegang/ 
kernteams, 26 augustus: financiële toegankelijkheid 
en de eigen bijdrage en 9 september: eigen kracht/ 
regie van de inwoner op zijn of haar traject) uit het 
beleidsplan. Dit betekent dat het volgend overleg de 
presentatie over de kanteling komt te vervallen. Er 
volgt nog een aangepaste agenda.  
 
De heer Khowja geeft aan graag cliëntondersteuning 
i.p.v. eigen kracht te willen bespreken.  
 
Na een inventarisatierondje concludeert de voorzitter 
dat wij uitgaan van de 3 benoemde onderwerpen.  
 
Een aantal aanwezigen vraagt zich af, na het horen 
van de presentatie, wat de rol is van de raad is in het 
proces en welke ruimte de raad heeft om bij te 
sturen?    
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Mevrouw Stellingwerf zegt dat er nog een beleidsnota 
en een aantal verordeningen volgen, waarvan de raad 
iets kan vinden. In een aantal nota’s zijn door de raad 
al duidelijk kaders vastgesteld. Er wordt nu gewerkt 
binnen die kaders. Na 1 januari 2015 start de 
doorontwikkelfase en zal samen met de raad voor de 
komende 2 jaar de stip op de horizon worden gezet.   
 
De voorzitter benadrukt dat het belangrijk is de 
structuren goed neer te zetten om vervolgens de 
transformatie te kunnen maken.  
 
Mevrouw Kloosterman merkt op in de presentaties de 
mensen te missen om wie het gaat. Hier gaat het 
tenslotte om. Zij vraagt hiervoor aandacht in de 
vervolgtrajecten.         
 

7.  Rondvraag 
 

Mevrouw Kloosterman deelt mee dat er e.e.a. wijzigt  
in de inkomenspositie van mensen in het sociaal 
domein met inkomensondersteuning. Met name 
alleenstaande ouders (zgn. Divosa-ouders) worden 
door de wijziging hard geraakt. Vanaf 1 januari 2015 
hebben zij een lager inkomen dan in 2014. Zij doet 
een oproep aan de gemeente goed in de gaten te 
houden of hierdoor niemand in de problemen komt. 
  

8. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


